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Wspólny lobbing Świętokrzyskiego i Małopolski na
rzecz S-7
SERWIS INTERENTOWY RADIA „KIELCE” 

Marszałkowie województw: świętokrzyskiego i małopolskiego- Adam Jarubas i Marek Sowa
wystosowali apel do ministra transportu o przyspieszenie przebudowy drogi ekspresowej
numer 7 na całym jej  przebiegu. Adam Jarubas stwierdził  na naszej  antenie,  że trzeba
 zrobić wszystko, by inwestycja została wpisana do nowego planu finansowego na lata 2014
– 2020. Dodał, że jest to jeden z najważniejszych projektów.  Marszałek zapewnił, że nasz
region jest dobrze przygotowany do modernizacji siódemki, potrzebne są tylko pieniądze.
“Nie jest tajemnicą, że minister transportu będzie tak układał plan finansowy, by ten projekt
mógł  być  sfinansowany  z  unijnych  środków”  –  powiedział  Adam  Jarubas.  Musimy
wykorzystać ten okres i wspólnie zabiegać o pieniądze – dodał. “Małopolska ma liczniejszą
reprezentację parlamentarzystów i kilku ministrów w obecnym rządzie. Trzeba z pokorą
przyznać, że pewnie trudno będzie nam uzyskać podobne znaczenie na mapie politycznej
kraju, ale będziemy się oczywiście starać”- stwierdził marszałek.  Zaznaczył, że trasa S7,
która łączy północ z południem Polski i przebiega przez nasz region jest ważna także dla
mieszkańców Małopolski, którzy z niej korzystają. Dodał, że ideą ciągów komunikacyjnych
jest ich komplementarność, stąd wspólna inicjatywa obydwu województw. Adam Jarubas
powiedział,  że  już  trwają  konsultacje  w  sprawie  programów  operacyjnych.   Władze
województw:  świętokrzyskiego  i  małopolskiego  zamierzają  spotykać  się  cyklicznie,  by
rozmawiać i podejmować wspólne działania w kwestiach ważnych dla obu regionów. Jedną z
takich  spraw  są  drogi  i  przewozy  regionalne.  Pierwsze,  wspólne  posiedzenie  obydwu
zarządów odbyło się w poniedziałek w Zielonkach koło Solca Zdroju.


